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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 4  

van dinsdag 28 april 2015om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Gevers Dimitri, Van de Poel Katrien, Driesen Josiane, Van Otten Jan, De Wilde Tine, Van Lommel 
Reccino, Versmissen Tom, Vermeijen Danny, Van Damme Marc, Gladiné Pierre - raadsleden 
Hermans Luc, Wittebolle Astrid - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Otten Toon - voorzitter 
 
Waren eveneens aanwezig 
Peter Roes – raadslid in vervanging van Toon Otten, 
Pascale Mathé, Erwin Brentjens, Paul Moelans en Wlly Van Geirt – raadsleden, 
Marc Boeckx – stadsregio, 
Hugo Meeus – ruimtelijke ordening, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Convenanten tussen de Stad en de Turnhoutse culturele spelers 
Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat enkel de datum is gewijzigd sinds vorige keer. 
De convenant ivm Dinamo werd in commissie 5 uitvoerig toegelicht. 
 
Stand van zaken zuidelijke Ring 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Marc Boeckx en Hugo Meeus toelichting bij dit punt. 
Schepen Astrid Wittebolle verduidelijk dat dit punt een antwoord is op de vraag van raadslid Katleen De Coninck 
waarbij vroeger gesproken werd over stedelijk plateau als mobiliteitsdossier gaat het nu over een groot aantal 
domeinen. De Stadsregio is ideaal hier voor zowel nu als naar later toe. Dit overzicht is een eerste stand van zaken. 
Reccino Van Lommel vraagt of er wat meer info kan gegeven worden over de OMC-site. 

Schepen Astrid Wittebolle vat het samen als het ter beschikking stellen van kennis om tewerkstelling te 
handhaven en dit door te proberen alles in één verhaal te brengen om daarmee naar Vlaanderen te gaan 
om de nodige fondsen te vergaren. 
Het lijkt interessant om een volgende commissie eens op de OMC-site te organiseren. 

Danny Spock Vermijen vraagt of het zuid-station nodig is. 
De volgende vijftien jaar is er dit niet nodig. Wanneer er zich geen verkeer aandient, moet er ook geen 
station zijn. 

Paul Moelans vraagt waar de studie in verband met het zuid-station is. 
Die studie is opgenomen in de studie Noorderkempen en is momenteel daar nog in behandeling.   

Paul Moelans wijst er op om de piste van het zuid-station toch niet te verlaten. 
Dimitri Gevers vraagt of men met dit dossier niet alleen naar Vlaanderen gaat maar ook Federaal. Hij vraagt zich 
ook af wat met het stadscontract. 

Een instrument zoals het stadscontract is veel te statisch. Daarenboven komen er ook steeds meer 
bevoegdheden naar de steden. Men zal zich dus anders moeten gaan organiseren. 

Paul Moelans wijst er nog eens op dat nog steeds geen antwoord heeft gekregen op zijn vraag in verband met het 
zuid-station. 

Schepen Astrid Wittebolle verduidelijk dat we hier nu niet spreken als Turnhout maar als Stadsregio en er 
nu een aantal prioriteiten worden gesteld en gekeken wordt hoever we kunnen gaan. Schepen Luc 
Hermans benadrukt nog eens dat gekozen werd voor grensoverschrijdend en domeinoverschrijdend te 
werken. 

Paul Moelans vraagt hoe de noordelijke ontsluiting hierin past. 
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Schepen Astrid Wittebolle verduidelijkt dat het al heel de avond gaat over een Stadsregionale aanpak. 
Tom Versmissen kan zich voorstellen dat Vlaanderen gaat vragen hoe de verschillen tussen de vier gemeenten zijn 
opgelost of zullen opgelost worden. Hij vraagt zich af of men met vier op één lijn moet zitten vooraleer Vlaanderen 
iets zal willen geven. 

Alles is nog niet op mekaar afgestemd maar er is wel unanimiteit over de tien hefbomen. Deelprojecten zijn 
gemeenschappelijk beslist zoals bijvoorbeeld het gemeenschappelijk plan detailhandel. Uiteindelijk is het 
wel een samenhangend verhaal. 
Schepen Astrid Wittebolle wijst ook op het belang van het hele zorgverhaal met het zorgstrategisch plan 
van de Stadsregio. Ze verduidelijkt dat er geleidelijk aan wel stappen worden gezet en dat de hefboom van 
de Stadsregio nodig is. 
Samen werd voor deze weg gekozen en Vlaanderen is hierin ook sterk geïnteresseerd. Het is de 
bedoeling om “Ruimte Vlaanderen” en “Binnenlands Bestuur” proberen te verzoenen.  

Marc Van Damme is van mening dat er heel veel tijd is ingestoken. Hij heeft de situatie van nu gehoord en ook veel 
termijnen naar de toekomst. Hij vraagt zich af of het plaatsje nog klopt binnen die tijd. 

Dit is een visie binnen zoveel jaar wat niet betekent dat bepaalde projecten ook zo lang zullen gaan duren. 
Maar men zal wel voor heel wat zaken over legislaturen heen moeten gaan. 
Schepen Astrid Wittebolle is van mening dat wanneer Vlaanderen iets wil realiseren, ze er toch zullen 
moeten aan beginnen. 
Schepen Luc Hermans wijst er op dat bepaalde zaken reeds aanwezig zijn zoals bijvoorbeeld de 
OMC-site. 

Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat dit verhaal geregeld op de diverse commissies aan bod zal komen. 
Marc Van Damme stelt voor om bijvoorbeeld elk half jaar dit te brengen in een verenigde commissie aangezien het 
toch commissieoverschrijdend is. 
Reccino Van Lommel vraagt om de slides van de ppt voldoende groot door te sturen. 
 
Voorlopige vaststelling van het ontwerp rooilijnplan voor een inbreidingsproject welk de verbinding maakt 
van de Hoveniersstraat naar de Varenstraat (Schupstraat fase 2) 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle toelichting bij dit punt. 
Reccino Van Lommel merkt op dat men nu in het andere gedeelte met de werken gestart is. Hij vraagt of men nu 
moet wachten om dit deel uit te voeren tot het dossier klaar is. 

Wat hier nu voorligt heeft betrekking op een andere bouwheer. 
 
Definitieve vaststelling van het ontwerp rooilijnplan in het kader van de inbreiding aan de Schorvoortstraat 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle toelichting bij dit punt. 
 
Toelichting rond tewerkstelling: stand van zaken Staten Generaal (cfr. vraag raadslid Erwin Brentjens) 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Marc Boeckx toelichting bij dit punt. 
Schepen Luc Hermans wijst er op dat de zorgsector ook een punt is waarop wordt ingezet. 
Verwijzend naar geothermie vraagt raadslid Marc Van Damme of er al afspraken gemaakt werden met scholen. 

Deze afspraken worden opgestart. 
Marc Van Damme wijst er op dat het toch een aantal jaren duurt vooraleer een dergelijke opleiding voleindigd is. 

Schepen Luc Hermans verwijst naar de Scandinavische landen waar geometrie niet nieuw is. Ook 
publieke spelers kunnen hier een bijdrage leveren maar ook met VDAB zal bekeken worden wat er 
allemaal nodig en mogelijk is. 

 
Vraag van raadslid Erwin Brentjens: 
Turnhout: het ondernemend hart van de regio 
Bestuursakoord 2014-2018: "...Elk jaar organiseren we een Staten-Generaal rond tewerkstelling, opleiding 
en onderwijs...." 
Wanneer wordt deze Staten-Generaal in 2015 ingepland? 
Deze vraag sluit aan bij vorig punt. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Uit het college 
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Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  



Vergadering 

Commissie 4

dinsdag 28 april 2015dinsdag 28 april 2015



Agenda
- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Convenanten tussen Stad en de Turnhoutse culturele spelers

- Stand van zaken zuidelijke Ring

- Voorlopige vaststelling ontwerp rooilijnplan Schupstraat fase 2

- Definitieve vaststelling ontwerp rooilijnplan inbreiding Schorvoortstraat

- Toelichting rond tewerkstelling- Toelichting rond tewerkstelling

- Vraag van raadslid Erwin Brentjens

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia



Rooilijn tussen hovenierstraat en Varenstraat





Rooilijn Schorvoortstraat



Vraag van raadslid Erwin Brentjens

Turnhout: het ondernemend hart van de regio

Bestuursakoord 2014-2018: "...Elk jaar organiseren we een Staten-Generaal 

rond tewerkstelling, opleiding en onderwijs...."

Wanneer wordt deze Staten-Generaal in 2015 ingepland?



Punten agenda gemeenteraad

…



Uit het college

…



Varia

…



Staten-Generaal Werk

naar een gedragen plan



1. Situering

• Passend in LT-visie ontwikkeling 
regionaal-stedelijk gebied 
(ruimtelijke planning)

• SMJP stad en stadsregio

• Citymarketing – Regiobranding 



2. Hoe aangepakt? (stavza)

• Werkgroep :

– dienst lokale economie

– dienst onderwijs – gelijke kansen

– OCMW– OCMW

– Stadsregio 

• 4 X bijeen



• Inhoudelijk:

– Inventarisatie acties en doelstellingen 
uit de meerjarenplannen

– Clustering en ordening

• logisch verhaal 

• heldere structuur





• Conclusies :

– Verdere clustering in projecten en programma’s is 
nodig voor een coherente uitvoering

– Beperkte instrumenten– Beperkte instrumenten

• Actor

• regisseur

�KEUZES maken = FOCUSSEN met gerichte inzet op
DIALOOG organiseren en NETWERKEN stimuleren



d.w.z. allianties aangaan met relevante partners 
= doel van Staten-Generaal 

⇒ op basis van analyse economische structuur,   
arbeidsmarkt (en eigen mogelijkheden):

⇒ competenties doelgroepen ⇒ competenties doelgroepen 
(SWO met VDAB + rol onderwijs en opleidingen)

⇒ belangrijke bedrijven en groeisectoren SRT

- Hoe zijn de toekomst?

- Wat hebben zij nodig?

- Wat kunnen wij hen bieden?

SAMEN KEUZES MAKEN – DRAAGVLAK CREËREN



To do tegen 30/06 (S-G)

• Analyse afwerken

• Individuele gesprekken belangrijkste 
betrokkenen

• SWO VDAB verder afwerken• SWO VDAB verder afwerken

• Opbouw naar open trefmoment Stadsregio 3 
oktober


